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Datum 30 november 2016

Onderwerp Meer banken in Roosendaal

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting
in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeui[[ehouder B&W

Schriftelijke vraag
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Afgetopen week gingen wij in gesprek met oudere mensen op een bankje bij de
Kroevenpoort. Zij kwamen net terug van een prettig bezoek aan de binnenstad en
moesten nog een eindje lopen om thuis te komen. Het bankje was voor hun van
cruciaal betang om weer op adem te komen. Deze mensen waren nog vitaal genoeg
om zonder hutpmiddeten te wandeten, atteen de conditie liet wat te wensen over.

Roosendaal kent steeds meer oudere
mensen die wel actief witten btijven
meedoen in en met de stad. Wandeten
en buiten zijn is om attertei redenen erg
betangrijk voor ouderen. Los van het feit
dat deze ouderen last hebben van de
scheve stoepjes, is er bij veel ouderen
een grote behoefte om onderweg even te
kunnen rusten. En dan is een zitbankje
wel zo prettig.

Dergetijke zitbankjes tijken ons van grote toegevoegde waarde en wij teggen dit
idee graag voor aan het cottege. ln de reatisatie zien wij ook mogelijkheden voor
bijvoorbeeld een samenwerking tussen overheid, ondernemers en onderwijs.
Dergetijke bankjes a[ dan niet gesponsord moeten worden gemaakt, geptaatst en
onderhouden.



Wij denken dat er in Roosendaal votdoende routes zijn waar bankjes een grote
aanwinst zijn voor de ouderen om naar buiten te gaan en daarmee actief mee te
doen.

Wij hebben de votgende vragen.

1. Wat vindt u van het idee?

2. Tiet u het ats een gemeentetijke taak, waarom?

3. Onder welke voorwaarden en omstandigheden witt u meewerken aan reatisatie?

Met vriendetijke groet, Ton Schijvenaars

Fractie Nieuwe Democraten

De antwoorden op bovengenoemde vragen zijn:

1. Het idee is a[ eens eerder uitgevoerd in 2010 in het kader van het project
Eigen Ptekske. Naast ontmoetingsptekken in de openbare ruimte is toen ook
gekeken naar looproutes richting centrum en wijk- en dorpscentra en zijn
banken geptaatst op ptekken waar mensen die stechter ter been zijn uit
kunnen rusten.

2. Het voorgestelde idee betreft geen wettetijke taak, maar hebben we
destijds wel als waardevol idee uitgevoerd in overteg en afstemming met
inwoners.

3. Op dit moment hebben we geen signaten dat dergetijke rustbanken in
looproutes onvotdoende aanwezigzijn. Mochten we signalen ontvangen, dan
zijn we bereid vanuit Verbindend Beheren te kijken naar de mogetijkheden.

We hopen hiermee de vragen votdoende beantwoord te hebben.

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens deze,

Saskia Schenk-Dekkers

Wethouder Beheer openbare ruimte


